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Datum Förslag Ansvarig Kommitté Kommentar

2024-04-22 Ljudnivå uteserveringen

Väldig hög ljudnivå i uteserveringen vid större sammankomster. Ett alternativ är att sätta 

upp gardinkappa vid fönstren, samt hängande textilier efter vägg. Det är den billigaste 

alternativen.

Fastighetskommittén

2024-03-31 Tävlingsförslag 2manna scramble

Kröna Sura/Ängsös bästa 2 manna lag med ni håller exempel 4 tävlingstillfällen 2 i Sura 2 

på Ängsö så gäller det att placera sig så högt som möjligt under alla 4 gånger. Du får ej 

byta partner. De paret som vunnit mest/placerat sig bäst får kröna sig som bästa 

scramble laget i Sura/Ängsö

Tävlingskommittén 24.04.10

Förslaget skickat vidare till TK

2024-03-28 Tvättställ klubbhus

Saknas sil i tvättställ på toa. För stort hål så saker kan ramla ner

   

Fastighetskommittén 24.04.08

Bernt tittar på det.

2024-03-11 Gräsroten

Lägg ut på hemsidan att dom som spelar på Svenska Spel kan stödja klubben med att 

ange Surahammars GK som favorit! Kolla på VGK's hemsida!

Styrelse  24.04.08

Christina får i uppdrag att lägga ut det.

2024-03-02 6 hålet

Klippa ner ruffen i bakkanten på slänten ned till greenen så man kan utnyttja den o även 

spara tid i spelet.

Bankommittén 24.03.12

Förslaget skickat vidare till Bankommittén

24.04.08 Bankommittén skall ta upp det på sitt nästa 

möte och återkoppla.

2023-12-05 Åtgärdsplan för dränering och diken

Den gångna säsongen med mycket regn med påföljande problem har satt fokus på 

behovet för en översyn av arbetet med dräneringar och diken.

Under de senaste åren har underhållet blivit något eftersatt. Diken har börjar växa igen 

med sly och tillsynen av dräneringen har minskat. Det som skett har varit av mer akuta 

skäl som dräneringen vid 2.ans teen och framför 7:ans green. Utfallsdiket från 

hundklubben ned till dammen vid pumphuset är i behov röjning av sly och framöver 

dikesrensning. Detta gäller också för många av backdiken runt vissa hål. Befintliga 

dräneringar behöver ses över och förmodligen kompletteras med ny, ex fairway hål 15.

Dessa åtgärder kommer att kosta en hel därför är det angeläget att det finns en långsiktig 

plan för att kunna ange kostnaderna i  budgetplaneringen.

Bankommittén 24.04.18

Hej Jon!

Tack för ditt förslag. Vi är väl medvetna om finns ett 

stort behov när det gäller att renovera diken och 

dränering.

Styrelsen och Bankommittén kommer att ta fram en 

långsiktig plan för detta arbete och vi hoppas att vi 

med nya pengar från ”jordmassaprojektet att vi kan ta 

ett helhetsgrepp gällande detta inför nästa budget. Vi 

tror att det är viktigt att vi gör det i rätt ordning för att 

få ett optimalt resultat.

Vänliga hälsningar

Bankommittén
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2023-11-22 Range

Fler måltavlor och ”längdskyltar” på rangen. Det behöver inte vara så mycket som på 

Skerike där man knappt ser gräset för allt som står där ute men gillar Ängsös range ”sikt-

mål” där det är målade cirklar med en flagg i mitten på olika avstånd samt spritt över hela 

rangen. Det skulle va ett alternativt då det fortsatt skulle va både lätt o plocka boll och 

klippa gräset för hjältarna uppe på klubben!

Bankommittén 24.04.18

Hej!

Tack för ett bra förslag.

Bankommittén har hanterat din fråga och håller helt 

med dig att det finns förbättringspotential.

Initialt ska dock ”jordmassaprojektet” genomföras (år 

2024) och i samband med det kommer även 

rangeytan att utjämnas och justeras.

Efter det kommer beslut fattas om vilka typer av 

siktmål som ska införskaffas. För helt klart är att det 

behövs!

Vänliga hälsningar

Bankommittén

2023-11-19 Skydd hål 17

Det bör finnas skydd på bron mellan hål 16 & 17 vid tee 44/50 för att inte riskeras att 

träffas av boll från tee 53/57/61.

Bankommittén 24.04.18

Hej!

Tack för förslag

Bankommittén har hanterat din fråga och tanken är att 

alla som ska gå till hål 17 ska göra det via den övre 

bron där det finns skyddsnät

Den andra bron är primärt tänkt till att vara för 

arbetsfordon

Vänliga hälsningar

Bankommittén

2022-05-10 Rangen

Bättre avståndsmarkering på rangen

Bankommittén 24.04.08

Kommer åtgärdas när anläggningsprojektet avseende 

Rangen är klart.


